

浪人劇場捐助回條 Theatre Ronin Donation Form

本人現捐助浪人劇場 I would like to support Theatre Ronin Limited of

港幣 HK\$ _____

姓名 Name: _____ (先生 Mr / 女士 Ms)

電話 Tel: _____ (日間 Day Time) _____ (手機 Mobile)

電郵地址 Email Address: _____

郵寄地址 Address: _____

捐助方法 Donated By

劃線支票 Crossed Cheque

捐款支票抬頭請填上「浪人劇場有限公司」，並於支票背面填寫閣下的名字。

Enclose a crossed cheque made payable to "Theatre Ronin Limited" and write down your name at the back of the cheque.

存入銀行 Cash Deposit

請把款項存入「浪人劇場有限公司」戶口：848-521-985-838 香港上海匯豐銀行。

Please deposit to 848-521-985-838, The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited.

請填妥以上捐助回條，連同劃線支票 或 銀行存款回條 / 存根—

1) 寄回「九龍新蒲崗八達街 3-5 號安達工業大廈 3 樓 C 室」 或

2) 傳真致(852) 3971 0830 或

3) 電郵致 ronin@theatreronin.com.hk (主題請列明「捐助浪人劇場」)

Please fill in and return this form, together with crossed cheque or copy of deposit slip / bank-in slip

1) Mail to Flat C, 3/F, On Tat Industrial Building, 3-5 Pat Tat Street, San Po Kong, Kowloon, H.K. *or*

2) Fax to (852) 3971 0830 *or*

3) Email to ronin@theatreronin.com.hk (please specify, "Donated to Theatre Ronin).

如欲收取劇團的資料，請於右列的方格填上「✓」

If you would like to receive our information, please give a tick.

*凡捐助港幣 100 元或以上人士，可獲發收據以申請扣除稅項。

*Donations of HK\$100 or above are tax-deductible.

如有任何查詢，歡迎致電 3971 0831 或電郵致 ronin@theatreronin.com.hk 與我們聯絡，謝謝！

For any enquiry, please contact us at 3971 0831 or email to ronin@theatreronin.com.hk.